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PROTOKÓŁ Nr 47/19 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 17 grudnia 2019 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy  

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta  

4. Sławiński Łukasz  

5. Sławiński Sławomir 

6. Szczerbaty Iwona  

7. Wągrowski Bogdan  

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członków Komisji: 

 

1. Seweryniak Elżbieta  

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4.  Zapoznanie się z pismem Prezesa Sądu Okręgowego w Jeleniej Górze dotyczącym 

przeprowadzenia wyborów uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego w Kamiennej 

Górze – BRM.533.17.2019   

5. Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego Rady Miasta dotyczącego zespołu do 

wypracowania opinii o kandydatach na ławników sądowych w wyborach uzupełniających – 

BRM.533.20.2019 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu do wydania opinii  

o zgłoszonych kandydatach na ławników sądowych w wyborach uzupełniających- 106.2019  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 

2019 rok – 107.2019  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra- 108.2019  

9. Spotkanie z Kierownikiem Biura Architekta Miasta w sprawie przedstawienia informacji o 

terenach budowlanych- BRM.0012.6.16.2019 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.127.2019 

11. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta, Wydziału IOŚ i GL Urzędu Miasta 

w/m na wnioski radnych z XVII Sesji Rady Miasta- BRM.0003.143.2019 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – BRM.0003.150.2019 

 

13. Sprawy różne 

14. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. - BRM.533.17.2019   

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Ad.5.- BRM.533.20.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Ad.6.- 106.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały, jednocześnie zaproponowała do 

składu zespołu wydającego opinię o zgłoszonych kandydatach na ławników, 

następujące osoby: Bogdana Wągrowskiego i Łukasza Sławińskiego.  

 

Ad.7. – 107.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan wyjaśniła, iż Minister Finansów dnia 28 listopada 

2019 r. wydał  decyzję przyznającą miastu kwotę 32 121 zł ze środków rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej przeznaczoną na odprawy dla nauczycieli. Natomiast 

dnia 11 grudnia 2019 r. została wydana decyzja przyznająca kwotę 260 527 zł z tytułu 

środków na uzupełnienie dochodów gmin zwiększono plan dochodów i wydatków 

budżetu miasta ogółem o kwotę 292 648,00 zł. Dodatkowe środki przeznaczono na 

wydatki podległych jednostek tj. Centrum Obsługi Jednostek Gminy Miejskiej 

(50 000,00 zł), Miejskiego Centrum Kultury Fizycznej (98 000 00,zł), Żłobka 

Miejskiego (15 000,00zł) oraz zwiększono bieżącą  rezerwę ogólną (129 648,00zł).  

Po przeprowadzonej analizie wykonania, głównie w zakresie zadań inwestycyjnych, 

ewentualnych oszczędności oraz ustaleń w zakresie harmonogramu robót  
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w szczególności dotyczących wieloletnich zadań dofinansowanych ze środków 

unijnych dokonano również przeniesień pomiędzy zadaniami inwestycyjnymi. Kwotę 

250 000, 00 zł przeniesiono na wydatki bieżące dotyczące wydatków z zakresu dróg 

gminnych oraz gospodarki komunalnej i ochrony środowiska.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.8. –108.2019 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan wyjaśniła, iż przedstawione wielkości w załącznikach 

1 i 2 ww. projektu uchwały są wynikiem dostosowania Wieloletniej Prognozy 

Finansowej do aktualnego budżetu gminy na 2019 r.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.9. –BRM.0012.6.16.2019 

 

Komisja zadecydowała, że spotkanie z Kierownikiem Biura Architekta Miasta 

Andrzejem Omachlem odbędzie się dnia 14 stycznia 2010 r. o godz. 1430.  

 

Ad.10. – BRM.0003.127.2019 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią zapozna się na posiedzeniu w dniu 14 

stycznia 2019 r. o godz. 1430.  

 

 

Ad.11. – BRM.0003.143.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Ad.12. – BRM.0003.150.2019 

  

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/.  

 

Ad.13. Sprawy różne 

 

1. Skarbnik Miasta Iwona Pazgan poinformowała członków Komisji, iż miasto 

uzyskało dotację na dofinansowanie na remont drogi ul. Papieża Jana Pawła II  

w wysokości 2 117 000,00 zł tj. 70% wartości inwestycji. 
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Miasto ze swojej strony musi zapewnić wkład własny w kwocie 1 000 000, 00 zł tj. 

30 % wartości zadania.  

 

2. Skarbnik Miasta Iwona Pazgan przedłożyła i omówiła kalkulację wydatków  

/zał. Nr 8 do protokołu/ na 2020 r. w dziale 630 -turystyka, rozdział 63095- pozostała 

działalność.  

 

3. Komisja wyznaczyła dodatkowe posiedzenie na dzień 19 grudnia 2019 r. w celu 

wypracowania opinii do budżetu miasta na 2020 rok.  

 

4. Komisja zadecydowała, że pierwsze posiedzenie w 2020 roku odbędzie się dnia 14 

stycznia.  

 

Ad.14. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska, Violetta Majak  

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

      /-/ Violetta Majak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


